

**CONSENT TO USE THE BASE PROSPECTUS**  
**ZUSTIMMUNG ZUR VERWENDUNG DES BASISPROSPEKTS**

Raiffeisen Bank International AG gives its consent pursuant to Article 5(1) of the Prospectus Regulation (Regulation (EU) 2017/1129) to the use of the base prospectus, consisting of the Securities Note and the Registration Document, relating to its EUR 25,000,000,000 Debt Issuance Programme dated 17 July 2020 as supplemented or updated from time to time in the context of the following issue:

*Raiffeisen Bank International AG erteilt die Zustimmung gemäß Art 5 (1) Prospekt-Verordnung (Verordnung (EU) 2017/1129) zur Verwendung des Basisprospekts, bestehend aus der Wertpapierbeschreibung und dem Registrierungsformular, zu ihrem EUR 25,000,000,000 Debt Issuance Programme datiert mit 17. Juli 2020 in der jeweils nachgetragenen oder aktualisierten Fassung im Rahmen der Emission:*

**Raiffeisen Bank International Step-Up Fixed Rate Notes with  
Auto-Redemption VI 2020-2031, Series: 217, Tranche 1**  
**Raiffeisen Bank International Stufenzins-Anleihe mit  
Automatischer Rückzahlung VI 2020-2031, Serie: 217, Tranche 1**

**ISIN AT000B015037**

by way of general consent to:  
*im Wege der generellen Zustimmung an:*

**in Austria / in Österreich:**

any credit institution and/or each regulated financial institution in the EU which is authorised under which is authorised under MiFID, as amended from time to time, to subsequently resell or finally place the notes of the above mentioned issue (together the "Generally Authorised Offerors")

*jedes Kreditinstitut und/oder jedes regulierte Finanzinstitut in der EU, das gemäß MiFID, in der jeweils gültigen Fassung, zum nachfolgenden Weiterverkauf oder der endgültigen Platzierung der Schuldverschreibungen der o.a. Emission berechtigt ist (zusammen die "Generell Berechtigten Anbieter")*